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Aan:   Het College van Burgemeester en Wethouders Gemeente Groningen 

Betreft:  Schriftelijke vragen gebrekkige voorzieningen skatesport 

Datum:  22 maart 2019 

 

Geacht college,  

De afgelopen weken heeft de SP-fractie, samen met ROOD, jong in de SP, contact gehad met 

verschillende jongeren die skateboarden, BMX-en, inlineskaten en peddling als sport beoefenen. Zij 

zetten zich in Groningen in om de sport grote te maken en de sportgelegenheden te verbeteren. 

Skateboarden is een populaire, laagdrempelige sport die bereikbaar is voor iedereen, ook de minder 

draagkrachtigen. Het is een buitensport die, mede door het urban imago ook jongeren die anders 

misschien niet zou snel zouden gaan sporten, in beweging brengt. Groningen zet in op sport met De 

Bewegende Stad en met het coalitieprogramma Gezond, Groen, Gelukkig. Skateboarden en de BMX 

sport (mountainbike) zijn een olympische sport geworden en doen in 2020 voor het eerst mee met de 

Olympische Spelen in Tokyo. En toch presteert Groningen slecht als het gaat om voorzieningen voor de 

skaters. In verschillende media wordt Groningen zelf in vergelijking tot andere steden van Nederland een 

slechte skateboardstad genoemd. Dit geldt dan ook meteen voor andere sporten die gebruik maken van 

een skatepark zoals BMX, inlineskaten en peddling. Voor al deze sporten komt Groningen er qua 

voorzieningen ronduit slecht vanaf in vergelijking tot bijna alle andere steden in Nederland.  

De stad heeft verspreid over verschillende woonwijken/stadsdelen zo’n acht skateparkjes. Dat klinkt best 

veel, maar het gaat hier om verjaarde, kleine tot zeer kleine parkjes. Het enige buurtpark dat hier nog 

enigszins een uitzondering op is, is skatepark Kardinge, maar ook dat is te klein en biedt weinig uitdaging. 

De SP-fractie vindt dat Groningen de skatesport serieus moet nemen en hiervoor betere faciliteiten moet 

bieden dan de huidige.  

Daarom heeft de SP-fractie de volgende vragen aan het college van burgemeester en wethouders: 

1: Hoe komt het dat Groningen zo ver achter loopt bij de andere grote en middelgrote gemeentes in 

Nederland wat betreft voorzieningen voor skateboarders? Heeft het college hier een verklaring voor? Zo 

ja, welke? Zo niet, waarom niet?  

2: De skatescene zelf geeft aan dat ze de afgelopen jaren van hun kant regelmatig met initiatieven voor 



verbeteringen bij de gemeente zijn gekomen, maar dat daar geen gehoor aan is gegeven. Het ging hierbij 

onder andere over de kwaliteit van de skateparkjes. Deze zijn niet door een gespecialiseerd bedrijf 

gebouwd maar door een speeltuinbouwer, waardoor ze beperkt en soms helemaal niet bruikbaar zijn 

voor serieuze skaters. Bent u het met de SP eens dat bij nieuw te bouwen skatevoorzieningen de input 

van professionals op dit gebied gewensd is? Zo ja, op welke manier en binnen wat voor termijn wilt u dit 

organiseren? Zo niet, waarom niet?  

3: De skatesport is een snel groeiende sport wat waarschijnlijk nog zal toenemen na de Olympische 

Spelen van 2020. Het is nu al vol op de kleine skatebanen. Ook kinderen zijn hierop aan het oefenen. Dat 

botst wel eens, letterlijk en figuurlijk, dit kan leiden tot gevaarlijke situaties. Ook ontmoedigt zo'n situatie 

de skaters omdat ze op deze manier hun sport niet volop kunnen beoefenen. Skaters in Groningen geven 

aan dat de lage voorzieningen hen belemmeren nationaal en internationaal niveau te kunnen halen. Ook 

is het niet mogelijk om in Groningen de Nederlandse Kampioenschappen een keer te organiseren of er 

zelfs maar aan mee te doen. Kortom: de gebrekkige voorzieningen belemmeren skaters om hun sport 

professioneel te beoefenen. Is het college het met de SP-fractie eens dat dit zonde is en dat dit een 

onwenselijke situatie is? Zo nee, waarom niet? Zo ja, ziet het college in de aanleg van een groot, 

professioneel skatepark een oplossing? En wil het college hierover in gesprek gaan met de skaters die 

zich actief inzetten voor het verbeteren van hun sport? 

4: Landelijk is er beleid uitgezet om skateboarden meer als topsort te ontwikkelen. Is het college bekend 

met dit beleid? Zo ja, hoe wordt dit concreet toegepast in Groningen? Zo niet, waarom wordt er 

afgeweken van landelijk beleid?  

5: Op dit moment is er één indoor- skatepark, Het Colosseum. Dit is een verouderd park dat is gevestigd 

in een pand dat gesloopt gaat worden. Een indoorpark is onmisbaar voor skaters, onder andere wanneer 

er vanwege slecht weer niet buiten geskate kan worden. Op dit moment zijn de skaters actief op zoek 

naar een nieuw pand. Ziet het college hierin een rol van de gemeente weggelegd om hen te 

ondersteunen bij het vinden van een geschikte locatie? Zo ja, kan het college hiervoor een termijn en 

plannen kenbaar maken? Zo nee, waarom niet?  

6: Momenteel wordt er een commerciële huurprijs door de gemeente gevraagd voor het Colosseum. 

Hier gaat bijna al het geld aan op waardoor de skaters nauwlijks kunnen investeren in de ontwikkeling 

van hun sport. Is het college bereid in gesprek te gaan en afspraken te maken over een lagere huurprijs, 

ook voor een nieuwe locatie, om zodoende het enthousiasme en de mogelijkheden van de skaters vast 

te houden en te vergroten? Zo niet, waarom niet?  

 

Met vriendelijke groet, 

Lucy Wobma 

SP  


